
 

 

 

Z Á P I S 

z 1. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 27. 1. 2020 
  

Dne 27. 1. 2020 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 1. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno ve 14:00 hodin a skončeno v 16:15 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, 

 Mgr. Jiří Frühauf, Zdeňka Batíková, Ing. Václav Sebera,  

 Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                 /  

 

Neomluveni:              Václav Skuhravý 

 

Hosté:  Jitka Peřina – místopředsedkyně Sportovní unie Karlovarska 

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádosti o dotace na rok 2020 

4. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, 

 Mgr. Jiří Frühauf, Zdeňka Batíková, Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, 

Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, 

 Mgr. Jiří Frühauf, Zdeňka Batíková, Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, 

Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2020 

 

Mgr. Viktor Linhart informoval členy komise o aktuálním stavu finančních prostředků, které 

budou rozdělovány pro oblast sportu a tělovýchovy: 

 

 zastupitelstvo města na svém jednání dne 17. 12. 2019 v rámci schvalování rozpočtu 

schválilo také položku „Granty“(což je rezerva komise STv) ve výši 11.000.000,- Kč 

– jedná se o částku včetně finančních prostředků z „hazardu“; 

 

 rezerva komise STv činí 11.000.000,- Kč. 

 

Členové komise STv s předstihem obdrželi od tajemnice komise soupis všech přijatých 

žádostí o poskytnutí dotace na tělovýchovu a sport pro rok 2020.  

 

Tajemnice komise upozornila členy komise, že je potřeba dotace rozdělit tak, aby schválení 

mohlo být předloženo zastupitelstvu města k projednání dne 31. 3. 2020, neboť další jednání 

zastupitelstva města je plánováno až na 23. 6. 2020.  

 

Členové komise se podrobně seznamovali s jednotlivými doručenými žádostmi o poskytnutí 

dotace. Žádostmi se bude komise dále zabývat na svém dalším jednání.  

 

Žádost První Krušnohorská o.p.s. na úhradu nákladů spojených s úpravou a údržbou 

běžeckých stop v Krušných horách. Členové komise se shodli na tom, že tato podpora by 

měla být zařazená do tzv. povinných grantů a navrhuje radě města, aby od roku 2020 byla 

tato dotace schvalována již v rozpočtu města.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, 

 Mgr. Jiří Frühauf, Zdeňka Batíková, Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, 

Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 
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4. Různé 

 

 Jitka Peřina: 

 

- informovala o tom, že přípravy na Ples sportovců stále probíhají; 

- znovu požádala členy komise o pomoc při shánění sponzorů této akce – sponzorské dary 

mohou být jak finanční tak i materiální; 

- sdělila, že po dohodě s primátorkou města paní Ing. Andreou Pfeffer Ferklovou, MBA. bude 

počet poskytovaných volných vstupenek pouze 25 ks pro každého partnera akce tj. 25 ks pro 

Statutární město Karlovy Vary a 25 ks pro Sportovní unii Karlovarska, z.s. – tato skutečnost 

bude zanesena ve Smlouvě o partnerství při pořádání kulturní a společenské akce „Ples 

sportovců“;  

- informovala o tom, že pasportizace sportovišť na území města Karlovy Vary je před 

dokončením – chybí pouze KV Arena;  

 informovala členy komise o stavu sportovišť při základních školách v Karlových Varech  

 některá sportoviště jsou ve velmi špatném stavu; 

 je škoda, že sportoviště nejsou využívána veřejností nebo sportovními kluby; 

 kompletní informace o jednotlivých sportovištích budou zveřejněny v pasportizaci; 

 všem členům komise zašle odkaz na webové stránky, kde je možné nalézt informace 

nejen o sportovištích, ale také o sportovních klubech, jejich členech apod.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 3. 2. 2020 v zasedací místnosti v 1. patře, 

Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21. 

 

 

 

 

Dne: 29. 1. 2020 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                       __________________

        

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 

 

 


